



校長陳佐舜博士（右四）與一羣香港學術界人士到北京訪問（一九八四）

The President Dr. John T.S. Chen (fourth from right) and a group of Hong Kong academics visiting Beijing, 1984

學院教職員訪問中山大學（一九八三）

College members visiting Zhongshan University, 1983



香港會計師公會成員到訪（一九八四）

Visitors from Hong Kong Society of Accountants, 1984



楊振寧教授蒞校演講（一九八三）

Prof. Chen-ning Yang giving a talk, 1983



管理學系會主辦研討會（一九八四）

A Management Society Seminar in session, 1984

校長陳佐舜博士及夫人（右三及四）與洽爾濱船舶工程學院鄧三瑞校長（右二）及該學院其他高級教職員合攝於洽爾濱（一九八五）

The President Dr. John T.S. Chen and Mrs. Chen (third and fourth from right) with President San-rui Deng (second from right) and other senior staff of Harbin Shipbuilding Engineering Institute in Harbin, 1985



中山大學行政考察團到訪（一九八四）

A delegation of Administrators from Zhongshan University visiting the College, 1984



中央國家旅遊局訪問團到訪（一九八五）

Visitors from National Tourism Administration and staff, 1985



清華大學代表到訪（一九八四）
Tsing Hua University delegation visiting the College, 1984

香港專業管理協會代表到訪（一九八三）

Visitors from Hong Kong Management Association, 1983



前任美國海外學校及醫院辦事處主管高雅圖先生及夫人（左三及四）、嶺南校友劉顯相先生（左二）及學院教職員合攝（一九八五）

Mr. Arturo Costantino, former Head of the Office of American School and Hospitals Abroad and Mrs. Costantino (third and fourth from left), a Lingnan alumnus, Mr. Allen Lau (second from left) and staff, 1985



中南礦冶學院科技考察團到訪（一九八五）

Members of the Technology Investigation Group of Central South Institute of Mining and Metallurgy visiting the College, 1985



美國婦女會代表到訪（一九八五）

Visitors from American Women's Association, 1985



中山大學成員到訪與管理學系教職員合攝（一九八五）

Visitors from Zhongshan University with staff from the Department of Management, 1985



校長陳佐舜博士（左二）出席於曼谷舉行的第七屆國際大學校長聯會會議（一九八四）

The President Dr. John T.S. Chen (second from left) at the VII Conference of the International Association Presidents in Bangkok, 1984

「專上教育與專業培訓」研討會 (一九八七)

Seminar on "Tertiary Education and the Professions", 1987



北京外交人員服務局代表，英國特許秘書及行政人員公會香港分會代表及學學院人員 (一九八七)

Officers of the Beijing Personnel Service Corporation for Diplomatic Mission, representatives of the Association of the Institute of Chartered Secretaries and Administrators in Hong Kong and College staff, 1987



嶺南教育機構副主席郭文藻先生於「嶺南面面觀」展覽開幕禮中致詞 (一九八六)

Mr. Man-cho Kwok, Vice-Chairman of Lingnan Education Organization addressing at the Opening Ceremony of the New Dimension of Lingnan College-1986 Exhibition

校長陳佐舜博士 (前排左一) 出席於台灣台中舉行的「第六屆亞洲基督教大學聯合會議」 (一九八六)

The President Dr. John T.S. Chen (first from left front row), at the VI General Assembly of the Association of Christian Universities and Colleges in Asia, held in Taichung, Taiwan, 1986



紐約嶺南大學基金會成員與學院教職合攝 (一九八六)

Trustees of Lingnan University in New York and staff of the College, 1986

「中港經貿」研討會(一九八七)
Seminar on "Economic
and Trade Relations Be-
tween China and Hong
Kong", 1987



一九八七年升學展覽
Further Study Exhibition,
1987



「中國與東盟關係」國際研討
會(一九八七)
ASEAN-China Hong
Kong Forum, 1987



校長陳佐舜博士及夫人(右一
及二)出席香港全國基督教大
學同學會週年宴會(一九八七)
The President Dr. John
T.S. Chen and Mrs. Chen
(first and second from the
right) at the Annual Din-
ner of the Chinese Christ-
ian Universities Alumni
Association, Hong Kong,
1987